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  Tumba 

 

Minnesanteckningar från Segersjö Folkets hus 

Månadsmöte med Lucia 2022-12-12 

 

Alla välkomnades traditionsenligt i foajén med glögg, mandel, russin och 

lottförsäljning. Idag är vi totalt 41 deltagare. 

Vår ordförande, Inga-Britt Rova hälsar alla välkomna. En muntlig dagordning 

framfördes och åhörarna gav sitt bifall. 

1. Information gavs om de senaste aktiviteterna vi gemensamt åtnjutit.                                     

PUB träffen 1/12, Julbord på Hågelby gård 6/12 och fest för aktiva och 

förtroendevalda medlemmar 9/12. 

Inför kommande framträdande…..snart kommer dom…… berättar Inga-Britt en av 

de många sägner som finns om Lucia. Den vackra unga kvinnan som kom från 

Syrakusa. Just denna berättelse är riktigt otäck. Den slutar med utslitna ögon och 

martyrdöd vid 21 års ålder.  

Men nu bjuds vi på njutbar underhållning.                                                                                

Nu står de åter här hos oss efter ett uppehåll                                                                                        

på tre år på grund av pandemin.                                                                                                            

Björhagaskolans mellanstadieelever skrider                                                                                           

in med Lucia i täten och söta tärnor och gossar. Så vackra toner som får oss att 

minnas vår egen barndom. När vi var små och gick i skolans luciatåg. Stort tack till 

alla 30 elever med applåder ekande vid deras uttåg. 

Vi bjuds på kaffe/the, lussekatt och pepparkakshjärta av Marianne, Britt-Louise och 

Ann-Marie.  
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Fortsatt information av Inga-Britt: 

2. Vid föregående möte beslutades att ingen höjning kommer att ske av 

medlemsavgiften. Vi skulle inför 2023 se över priser vid en del av 

aktiviteterna. Bland annat föreslogs en höjning av månadsmötet från dagens 

40: - till 50: - vilket fick tummen upp. Den nya prislistan kommer att 

presenteras vid upptaktsmötet i Seniorhuset 23/1 Kl. 13-15. Då kommer även 

en presentation av prisundersökningen och förändringar i försäkringarna via 

PRO att göras. 

3. Kari och Bengt försöker få ihop intresserade till bowlingen som kan tänkas 

komma igång tidigt under våren. Aktuellt är Södertäljes bowlinghall i Hovsjö. 

Vidare information kommer. 

4. Förslag till föredrag som i dagsläget finns är att bjuda in personer som kan 

tala om miljön och bedrägerier. Konsumentrådgivaren är ytterligare ett 

förslag. Förslag tages tacksamt emot. 

5. En kryssning är planerad till maj. Resegruppen tar gärna emot förslag på 

dagsturer. 

6. Årsmötet äger rum 20/3 Kl. 13-15 här i Segersjö Folkets hus. 

7. Lottdragning med fina vinster. Stort tack till alla som köpte lotter. 

8. Mötet avslutas av Inga-Britt som önskar alla en trevlig julhelg och även 

informerar om vårt juluppehåll 19/12–9/1 då Seniorhuset kommer att hållas 

stängt. 

 

 

 

                 God jul och Gott nytt år    

 

 
                                                                                               

                                                                                              // Ing-Marie Lindskog 
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